I. a) e-slovesa: on pracuje
· infinitiv na -ovat
· ve 3. osobě jednotného čísla je koncovka -e
· v první osobě jednotného čísla a ve třetí osobě množného čísla existují dva tvary

 (
-u/-i
-eme
-eš
-ete
-e
-ou/-í
)(hov. nespisovně -em)





 (
pracuj-u/ pracuj-i
pracuj-eme
pracuj-eš
pracuj-ete
pracuj-e
pracuj-ou/ pracuj-í
)(hov. nespisovně -em)





	infinitiv
	já
1. osoba jed. čísla
	on
3. osoba jed. čísla
	oni
3. osoba mn. čísla
	poznámka

	pracovat
	pracuju/ piš pracuji
	pracuje
	pracujou/ piš pracují
	

	studovat
	studuju/ piš studuji
	studuje
	studujou/ piš studují
	

	opakovat
	opakuju/ piš opakuji
	opakuje
	opakujou/ piš opakují
	

	telefonovat
	telefonuju/ piš telefonují
	telefonuje
	telefonujou/ piš telefonují
	

	fotografovat
	fotografuju/ piš fotografuji
	fotografuje
	fotografujou/ piš fotografují
	

	jmenovat
	jmenuju/ piš jmenuji
	jmenuje
	jmenujou/ piš jmenují
	

	jmenovat se
	jmenuju se/ piš jmenuji se
	jmenuje
	jmenujou se/ piš jmenují se
	

	nakupovat
	nakupuju/ piš nakupuji
	nakupuje
	nakupujou/' piš nakupuji
	

	potřebovat
	potřebuju/ piš potřebuji
	potřebuje
	potřebujou/ piš potřebují
	

	sportovat
	sportuju/ piš sportuji
	sportuje
	sportujou/ piš sportují
	

	lyžovat
	lyžuju/ piš lyžuji
	lyžuje
	lyžujou/ piš lyžují
	

	sprchovat se
	sprchuju se/ piš sprchuji se
	sprchuje se
	sprchujou se/ piš sprchují se
	

	děkovat
	děkuju/
	děkuje
	děkujou/
	



 (
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)
	infinitiv
	já
1. osoba jed. čísla
	on
3. osoba jed. čísla
	oni
3. osoba mn. čísla
	poznámka

	
	piš děkuji
	
	piš děkují
	

	přestupovat
	přestupuju/ piš přestupuji
	přestupuje
	přestupujou/ piš přestupují
	srov. přestoupit

	nastupovat
	nastupuju/ piš nastupuji
	nastupuje
	nastupujou/ piš nastupují
	srov. nastoupit

	vystupovat
	vystupuju/ piš vystupuji
	vystupuje
	vystupujou/ piš vystupují
	srov. vystoupit


